
 

 

Styremøtereferat Østfold Skyttersamlag 

Sted og dato: Råde 06.03.2022 

Tilstede (6): Tor-Arne Solbakken, Oddvar Andersen, Lars Erik Holstad 

Lilleng, Fridtjof Braunsek-Vigen, Egil Andre Finnestad og Roald Opsahl. 

 

Meldt forfall (2): Bjørn Wear, Leif Andersen 

 

SAKSLISTE 

17/2022 Innkalling og Sakliste 

Godkjent. 

18/2022 Referat fra styremøtet 13. januar 

Godkjent, med innsigelse på staving av Fridtjof Braunsek-Vigen. 

19/2022 Valg av styrets representant i valgkomiteen 

Vanlig praksis er at styrets representant velges blant de styremedlemmer 

som ikke står på valg ved neste Ombudsmøte, og at styrets representant 

fungerer som valgkomiteens leder. Egil Andre Finnestad valgt. 

20/2022 Uttak av lagskyttere (Ble tatt som siste post på dagsordenen for å hensynta 

dagens resultater) 

a. Seks grovfeltskyttere til Viken II 

Petter Sleviken, Øymark 

Ingrid Finnestad, Skjeberg 

Julianne S. Brekke, Råde 

Tor-Arne Solbakken, Rygge 

Pål Øyvind Ørmen, Råde 

Thomas Krågtorp, Råde 

  



 

 

b. Åtte grovfeltskyttere til ØM 

Petter Sleviken, Øymark 

Ingrid Finnestad, Skjeberg 

Julianne S. Brekke, Råde 

Tor-Arne Solbakken, Rygge 

Pål Øyvind Ørmen, Råde 

Thomas Krågtorp, Råde 

Kine S. Andersen, Degernes 

Johnny Helgesen, Skjeberg 

Reserve: Henrik Meum Stormo, Rygge 

c. Tre veteraner (minst en V55) til Viken II 

Johnny Helgesen, Skjeberg 

Arne Andersrød, Skjeberg 

Jan Jansen, Buer/Kornsjo 

d. Tre V65 og tre V73 til ØM finfelt 

Arne Myrås, Eidsberg 

Tore Dahl, Eidsberg 

Oddvar Andersen, Sarpsborg 

Arne Andersrød, Skjeberg 

Jan Jansen, Buer/Kornsjø 

Eivind Moe, Fredrikstad 

21/2022 Viken II feltskyting 2023 – en første gjennomgang 

Østfold skal arrangere, men uklart hvor vi kan arrangere, må avgjøres før 

sommeren for å rekke godkjenning fra politiet. Rakkestad og Øymark har 

tidligere arrangert. Enighet om at samlaget først forespør laga om 1) 

Hvem som kan/er villig til å arrangere? 2) Hvor det finnes tilgjengelig 

terreng? 

22/2022 Skyttertinget i april – foreløpig status 

Tinget er 23-24 April. Viktige saker: Sentral kontingent kommer igjen opp 

som forslag. Ny president i DFS – Tor-Arne er foreslått. Vedtak: 

Samlaget inviterer skytterlagene til et orienteringsmøte i Råde tirsdag 5. 

april 18:30 (etter at saksdokumenter er kommet).  

23/2022 Støtte til Heimevernets sommerskole.  

(Ref. sak 09/2022) Samlaget hadde meldt til DFS at ingen lag hadde 

kunnet påta seg dette. Råde meldte under møtet at de har påtatt seg 

sommerskolen, avtalt direkte med DFS etter påtrykk derfra.  

  



 

 

24/2022 Orientering fra ungdomsutvalget 

Utgår ettersom leder ikke var til stede. 

25/2022 Orientering fra feltutvalget 

Foreløpig har vi ikke fått arrangert kontakt med grunneier (Ref. sak 

12/2022) – ellers intet å berette. 

26/2022 Orientering fra utdanningskontakten 

Arrangementet (Ref. sak 10/2022) i Råde 14 februar ble vellykket. Henrik 

Larsen holdt et inspirerende foredrag som fenget de 30 deltakerne. 

Enighet om at man bør forsøke å arrangere flere slike. Blant forslag var 

Malin Westerheim om trening med skytesimulator og foredrag om mental 

trening. 

27/2022 Orientering fra årsmøte i Viken II 24. januar 

(Ref. sak 07/2022) Oddvar refererte: Oddvar selv gjenvalgt som leder, 

økonomi var grei, turnuser bane, felt og ØM ble ikke endret. Turnus 15m 

endret, to av ØM byttet, justert så ingen fikk to store arrangement 

samme år. Retningslinjer gjeldene fra 2022 vedtatt og utsendt; ingen kan 

stille med to lag, bare et seksmannslag. Nytt var det at DFS sponser 

pokal til vinner felt og bane, Viken II kjøper selv pokal for plass 2 & 3 i 

samme. Det blir ellers gjenstandspremier til rekrutt (prøvekjører 

Hardangerbestikk), pengepremier i andre klasser.  

 

28/2022 Orientering fra Samlagskonferansen 5. – 6. februar  

(Ref. sak 08/2022) Sentral medlemskontingent vil igjen bli foreslått fra 

DFS sentralt. Konferansen diskuterte hvordan man skulle få tilbake 

skyttere som de siste år har ‘falt fra’. Det ble orientert om mulige 

endringer i krav til kulefang utendørs og støy fra skytterbaner. Norges 

manglende EU medlemskaps gjør at DFS må støtte seg på 

søsterorganisasjoner i de andre nordiske land. Bly/Kobber forurensning 

blir et tema framover. Det skal utredes i tre år, så ingen store endringer 

forventes før i 2025.  

  



 

 

29/2022 Orientering fra kasserer 

Lite å rapportere siden forrige møte, en komfortabel økonomisk 

situasjon. Det ble diskutert gravering på vandrepokaler – konklusjonen 

var at vandrepokaler i utgangspunktet bør ha Navn, Lag og Resultat. 

30/2022 Eventuelt 

Det ble bemerket at Samlagets registrering i Brønnøysund fremdeles er 

oppført med forrige styre. 

(Etter møtet ble det notert at man under fremtidige Samlagsmesterskap bør dele ut premier til 

nybegynner ungdom rett etter avsluttet skyting, ikke avvente premieutdelingen) 

  

31/2022 Neste møte 

Avholdes etter orienteringsmøtet 5 april i Råde (ref sak 22/2022). 

 

 

 

 

Oversikt tidligere møter 2022 

13.01.2022 (Fredrikstad) – Sak 1/2022 – 16/2022 


